
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 22/2024

Aika: 11.9.2024, klo 16.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander (saapui kohdassa 6.)

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen (poistui kohdassa 12.1.)

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto (poistui kohdassa 12.1.)

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Eetu Heiskanen (poistui kohdassa 7.)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas jaMatvei.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “8.7. Yhteisöneuvoksen roolin kehittäminen ja taakan vähentäminen” ja

hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

Palattiin kohdasta 8.7.

Lisättiin kohta “8.8. Killan nimenkirjoitusoikeudenmyöntäminen” ja hyväksyttiin

esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

Siirryttiin kohtaan 8.8.

5. Ilmoitusasiat
Sara Sofia ilmoitti, että hänellä onmukanaan hienoja uusia phuksimerkkejä!



Lisäksi Sara Sofia ilmoitti, että evääksi on paljon juotavaa ja “vähän tollasta ja tällasta”,

mikä paljastui viinirypäleiksi sekä kahdenlaisiksi kekseiksi.

Kerttu ilmoitti, että paikalla kokouksessa on yksi (1) Eetu Heiskanen.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Eetu: Jännä fiilis olla täällä pitkästä aikaa. Oli Olkkarilla tekemässä Software Engineering

-kurssin tehtäviä, mutta ne olivat sen verran ikäviä, että päättikin tulla extempore

kokoustamaan.

Erik: Ihan hyvinmenee. Kävi tänään pankissa tallettamassa killan käteiskassasta melkein

tonnin. [Eetu järkyttyi]

Kalle:Kuuluu hyvää. Pyöräili viikonloppuna ensimmäistä kertaa 100km, mikä oli hauskaa.

Publicpraising Vilpulle, Ainolle ja Petralle, jotka auttoivat eilen phuksikassien

täyttämisessä.

Aino saapui kokoukseen ajassa 16.21. (kallen jälkeen)

Aino:Orientaatioviikon jälkeen oli kipeenä. Siitä palauduttua viime viikon kohokohtia oli

teknobileet ja hyvä leffa (Beetlejuice Beetlejuice), josta antoi kulttuuriarvion. Lauantaina on
menossa HelsinkiMidnight Runiin.

Sara Sofia: Eilen laulusaunassa oli todella hyvämeininki ja laulettiin melkein tunti

phuksien toivebiisejä. Unohti tämän jälkeen pastat hellalle yöksi [onneksi jäähtyneinä].

Phuksisitsit tuntuvat vielä vähän häröpallolta.

Matvei: Palautti kandin. [hallitus antoi aplodit] Lisäsi, että Erik ja Vilppukin palauttivat
omansa. [annettiin heillekin aplodit] Kivaa, kun ensimmäistä kertaa hetkeen on

aivokapasiteettia muuhunkin; onmm. laittanut ruokaa ensimmäistä kertaa kahteen

viikkoon. Eilinen pokeri-ilta vähän venähti.

Niklas:Opinnot jatkuvat ja arki rullaa. On ollut virkistävää, kun välillä on saanut laskeakin

eikä vain kirjoittaa.

Kerttu:Vaihtohaku vähän aiheuttaa päänvaivaa, kunmm. piti etsiä lukiossa suoritettu

kielitodistus ja onmuuttanut lukion jälkeen kuusi kertaa. Löytyi lopulta loogisesti veljen

häkkivarastosta.

Markus:Viime viikko oli ainakin puoliksi lomaviikko, kun lähti etelän vähän

lämpimämpään lämpöön pohjoisen lämpöä pakoon. Kiva olla myös takaisin, vaikka onkin

paljon orientoitumista hommiin.

Valentin:Kuuluu hyvää. Perusarkea kiiretwistillä, mutta hommat ovat ainakin toistaiseksi

ihan kasassa. KV-laulusaunameni hyvin, nyt odottelee perjantaita.

Vilppu: Juhlisti kandin valmistumista kaksi iltaa putkeen eli viikonlopun agendana oli joko

juhlistaminen tai siitä kärsiminen. Nyt voikin taas alkaa tekemäänmuita koulujuttuja.

Yhteistoimintapäivistä on tulossa yksi tapahtumista.

Alli: Työt jatkuvat ja sai 16% palkankorotuksen. Viikonloppuna oli rapujuhlissa, joissa

yli-innokas terrieri raateli nilkat vähän huonoon kuntoon.

Siirryttiin kohtaan 11.



7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Vilppu Viinikainen Hallituksen kokouksen eväät 4.9.2024. 10,12 € Hyväksytty

Vilhelmiina Kuusisto
Abitiimin järjestämän valintakoekahvituksen
28.5.2024 tarjoilut 16,00 € Hyväksytty

Niklas Koskela Hallituskuva kiltahuoneelle 5,90 € Hyväksytty

Emma Kurvinen Varaslähdön 23.8.2024 tarjoilut 38,60 € Hyväksytty

Niels van Slooten
Snacks for the picnic with the freshmen
during the headstart, Friday 23.08.2024. 36,76 € Hyväksytty

Kalle Keinonen Tarjoilut 9.9. YS-tiimin kokous 9,61 € Hyväksytty

Linnea Laine Varaslähdön picnic 38,43 € Hyväksytty

Aino Pelander Phuksisitsien ruuat 841,00 € Hyväksytty

Lotta Jansson Varaslähtöpiknik, (MKV-) group 4 32,60 € Hyväksytty

Valentin Jutila

7.8.2024 MKV-ISOhengailu, menee
international picnicin ja yllättävien menojen
budjetista 80,78 €

Hyväksytty

Valentin Jutila
MKV-orientaatioviikon lohikäärmepeli
tarvikkeet ja palkinnot 42,57 € Hyväksytty

Elisa Heikkilä Nuotioilta 26.8. tarvikkeet 142,88 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Inkubio ry ISOkasteen kulujen tasaus 45,90 € Hyväksytty

Makua Group Oy Pilatestunti 250,00 € Hyväksytty

Origos Oy 110 kpl Athene-fuksipistekortti 148,80 € Hyväksytty

Kangasmerkit.com Suomi
/ Muistiin Oy Gigaskaban haalarimerkit 243,03 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 362,05€ Hyväksytty

Siirryttiin tauolle ajassa 17.07.



Eetu poistui kokouksesta tauon aikana.

Palattiin tauolta ajassa 17.13.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin killan virallisiksi jäseniksi:

Hyväksyttiin killan ulkojäseniksi:

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käytiin läpi viime viikolla postilaatikkoon tullut palautemenkkatuotteiden

siirtymisestä Namubufferin alle, vaikka ne ovat aiemmin olleet maksuttomia.

Todettiin, että kuten palautteessakin todettiin, NamuMameilla ei luultavasti

vain ole ollut tietoa aiemmasta käytänteestä. Todettiin, että Erik viestii heille

palautteen, ja tuotteet siirretään takaisin maksuttomaan jakeluun.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. TTER-hakukierros
Keskusteltiin syksyn Teekkaritoiminnan edistämisrahaston (TTER:n)

hakukierroksesta ja siitä, löytyykö killalta jotakin hakukriteerejä täyttävää

kohdetta. Vuosijuhlille on jo saatu avustus, josta Erik lupasi vielä varmistaa

vuosijuhlatoimikunnalta. Lisäksi muistutetaan Athene 25 -toimikuntaa

aiheesta, sillä heillä on potentiaalisimmin kriteerit täyttäviä tapahtumia.

Snäll Astrid
Burridge Ken
Palovaara Petra
Zhidchenko Iaroslav
li Jianji
Jayapriya Muthukumar Haripranav
Koivula Marianne Karin
Alho Oskari Toivo Akseli

Dian Alberto
Saaristomaa Iida



8.5. Ennakonmyöntäminen

Ennakko

Saaja Perustelu Summa Päätös

Eetu Heiskanen Marathonin XXXXXXXXXXXXXX 840,95 € Hyväksytty

8.6. Varastot ja budjetti
Palattiin ainakin vuosikokouksessa esille nousseeseen keskusteluun

kiltatuotteiden varastojenmerkitsemisestä tilinpäätökseen, jolloin suuret ostot

eivät vääristäisi vuosittaisia budjetteja niin paljoa. Todettiin, että lähdetään

ainakin selvittämään asiaa vielä tämän vuoden puolella.

8.7. Yhteisöneuvoksen roolin kehittäminen ja taakan vähentäminen
Keskusteltiin lyhyesti sekä juuri yhteisöneuvoksen roolista että hallitusroolien

kehittämisestä ylipäätään. Todettiin, että keskustellaan aiheesta kokouksen

ulkopuolella ja että kaikkien olisi hyvä pohtia oman roolinsa kehittämistä ennen

vaaleja ja seuraajan perehdyttämistä.

Palattiin kohtaan 4.

8.8. Killan nimenkirjoitusoikeudenmyöntäminen
Siirryttiin kohdasta 4.
Annettiin Antti Kari-Koskiselle oikeus allekirjoittaa vuokrasopimus

vuosijuhlaviikon bileitä varten killan nimissä.

8.9. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Opiskelijoiden osallistamisbudjetti

Keskusteltiin Aallon 14 000 euron suuruisen opiskelijoiden osallistamisbudjetin

ehdotustenkeruusta ja todettiin, että nostetaan kyselylomake ainakin

#purkusessioon.

9.2. Muut esille tulevat asiat
-

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden kandineuvosto 9.9.

Alli välitti kokouksen kuulumiset seuraavasti:

● Informaatioverkostojen valintaperusteet hyväksyttiin vuodelle 2025.

Todistusvalintaan ei ole luvassamuutoksia. Pääsykoevalinta uudistuu

valtakunnallisesti, mutta infon osalta sisältö pysyy samantyyppisenä, eli

painoarvomatematiikassa ja logiikassa ja fyysiikkaa ja kemiaa ei ole.



● AllWell-kyselyn tuloksia käytiin läpi. Infolla esille nousi opettajien

pedagoginen osaaminen, ohjauksen puute ja opintojen kuormittavuus.

Tepsyllä vertaistuesta oli hyvää palautetta. Haasteita nousi ohjelman

linjakkuudessa, johon ollaanOPS-suunnittelussa reagoitu.

10.2. EIT-opiskelijoiden edunvalvonta
Keskusteltiin aiheesta ja todettiin, ettei kenelläkään vaikuta olevan kovin

kattavaa kuvaa tilanteesta varsinkin kun kyseessä on euroopanlaajuinen

ohjelma, jonka päätöksenteko ei edes tapahdu Aalto-tasolla. Valentin lupasi

antaa Allille EIT:n Aallon puolen yhteyshenkilön, jolta Alli voi jatkaa tilanteen

selvittämistä.

10.3. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 12.2.

11. Yrityssuhteet
11.1. Yritysilta 28.11.

Siirryttiin kohdasta 6.

Keskusteltiin tapahtuman kielestä, tavoiteyleisöstä sekä yleisesti periaatteista

suomen- tai englanninkielisten tapahtumien järjestämisessä. Todettiin, että

päätös jää yrityssuhdetiimille.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Kalle ilmoitti, että vuosijuhliin on varmistunut juuri uusi sponsori.

Siirryttiin kohtaan 14.1.

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Siirryttiin kohdasta 14.2.

Käytiin läpi toimarikuulumiset seuraavasti:

● Athene 25 -toimikunta: Hyvää kuuluu. Osa oli unohtanut, että vuosi

jatkuu vielä kesän jälkeenkin, mutta viikottaiset kokoukset ovat nyt

käynnissä ja mm. vujuviikko on vahvasti suunnitteluissa.

● Häirintäyhdyshenkilöt: Suurin osa on palanneet Suomeen ja arkeen, ja

syksyllä on pohdinnassa ainakin tietoisuuden lisääminen häryistä sekä

uusien häryjen rekry.

● Yhdenvertaisuusvastaava: [ei vastausta]
● Tapahtumahäirintäyhdyshenkilökoordinaattori: Ihan hyvinmenee.

PohtivatMarkuksen kanssa, jos saisivat jonkin pilotin vielä järjestettyä

syksylle.

● Ympäristövastaavat:Molemmilla aika paljonmuita kiireitä, joten ei



suuria suunnitelmia syksylle

● NamiMamit: [ei vastauksia]
● Vuosijuhlatoimikunta:Hommat ovat hyvässä vauhdissa.

● Marathoonarit:Marathon edistyy. Eetu esitteli hallitukselle puukenkiä.

● Ulkosuhdetiimi: Tänään oli syksyn ensimmäinen kokous.

Yhteistoimintapäivistä on tulossa hieno tapahtuma, muuten syksy on

tapahtumien puolesta kevättä rennompi.

● ESTIEM-responsible: ESTIEM-infon lokaatio on pohdinnassa ja Council

Meetingin hakuprosessia puuhailtu.

● Hyvinvointigurut: Ei suunnitelmia syksylle.

● Hercules & Xena:Vain toinen osapuolista on Suomessa syksyn, joten

hommia riittää.

● Retkitoimikunta: Syksyn ensimmäinen kokous on pidetty,

Gigakesäretken palaute käsitelty ja syysretki tulossa ensi viikolla.

Ruskaretki jää pois, mutta talviretkeä vielä harkitaan.

● Phabuneuvosto: [ei vastauksia]
● Gameboys: [ei vastauksia]
● Vesipedot: [ei vastauksia]
● Yrityssuhdetoimikunta:Maanantaina kokoustettu. Eräs softa

turhauttaa tasapuolisesti kaikkia jäseniä, mutta totesivat, että ilmaisena

se on silti paras, joten koettavat kestää.

● TEK-kiltayhdyshenkilö: [ei vastausta]

Kalle ja Sara Sofia poistuivat kokouksesta ajassa 16.56.

● International Advisor:KV-tyypit ovat hyvinmukana, mutta ISOjen

aktivoinnissa on hieman haasteita. Valentin, Kimi ja Bastien ovat

pitämässä pohdintamiitin aiheesta.

Siirryttiin kohtaan 7.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Siirryttiin kohdasta 10.3.

Päätettiin tulevista vuosijuhlaedustuksista seuraavasti:

● Aalto Business Technology 26.10. // palataan uudestaan ensi

kokouksessa

● Stimulaatio 15.11. // ei laiteta jakoon, kun killan omat vuosijuhlat osuvat

samalle päivälle

12.3. Muut esille tulevat asiat
-



13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Keskusteltiin phuksisitsien järjestely- ja työvoimatilanteesta sekä koristeluista.

Siirryttiin kohtaan 15.1.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Toisen kipparin lisääminen

Siirryttiin kohdasta 11.2.

Jatkettiin keskustelua viime viikolla esille nostetusta aiheesta phuksikapteenin

työmäärästä ja hallituksen koon kasvattamisesta sekä sen vaatimasta

sääntömuutoksesta. Aihetta selvittämään on eilen perustettu työryhmä, jossa

on jäseniä nykyisestä ja edellisestä hallituksesta ja jossa kerätään perusteluja

mahdolliselle sääntömuutokselle ylimääräistä kiltakokousta varten.

Ylimääräinen kiltakokous on alustavasti suunniteltu kutsuttavaksi koolle

lokakuun alkuun.

14.2. Muut esille tulevat asiat
Sara Sofia kehui ISOja ja lupasi välittäämyös hallituksen kiitokset Kimille

hyvästä työstä.

Siirryttiin kohtaan 12.1.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Siirryttiin kohdasta 13.1.

Valentin totesi, että kuulumiset on käsitelty pitkälti jo aiemmissa kohdissa

kokousta: ISOjen aktivointipohdintaa luvassa ja sitsit tulossa perjantaina.

16. Muu toiminta
16.1. Syksyn suuret linjat

Markus ja Kerttu esittelivät hallituksen projektivastuut syksyn osalta. Näistä on

heti käynnistymässä ainakin palkitsemisehdotusten keräily.

16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin Ainolle yksi (1) sakko kokouksestamyöhästymisestä ja Kallelle kuusi

(6) sakkoamyöhästyneestä performanssista.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Hommat rullaavat.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin syyskuun virkistäytymisestä ja sovittiin pollin mukaisesti sienimökkipäivä



sunnuntaille 22.9.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 18.9. kello 16.15. Eväsvuorossa Valentin.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Matvei Telov

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


